
万方数据



目 录
* 价值管理 *

财务管理中共享会计的价值、困难与对策研究 裴华（1）
基于 BIM技术的安装工程造价精细化管理研究 岳井峰（3）
浅论港口与航道工程造价管理 杨晴曦 等（5）
PPP视角下陕西省生态项目管理实践研究 封震 等（7）
PPP模式下施工企业标前经营管理思路探讨 胡琛（11）
我国智慧化城市建设工作存在的不足及可行性建议 莫汉琳（13）
企业安全管理实效性与改进措施探讨 付宁（15）
河北省省界水质自动监测站站房建设经验 王烁 等（17）
浅析土地价值捕获理念及其机制构建 阮宇超 等（19）
陕西关中地区农村住宅装配式建筑发展对策研究 雷俊花（22）
管理会计在中小企业中的应用现状分析 张悦 等（25）
农村饮水安全工程建设与管理模式探讨 屈军刚 等（27）
中山市城市设计管理制度建设初探 任天漫（29）
基于价值网构建的产业组织结构创新研究 袁媛 等（32）
土地利用规划及管理中 3S技术分析 曹玉琴（35）
浅谈项目成本管理经验 廖伦辉（37）
海外输变电工程项目管理研究 刘班 等（39）
基于 WBS的装配式混凝土工程清单计价的研究 苏金莉 等（41）
超大型城市市政设施管理存在的问题与对策 胡坚良（43）
江苏省科技成果转化对比分析 赵红梅 等（46）
东北地区秸秆能源化利用现状调查与前景分析 王娇娇（50）
东营市构建综合交通运输体系研究 郝秀国（52）
建筑施工安全监督检查要点及合理化建议 鲁莹珲（54）
城市综合开发项目工程经济效益风险分析研究 王达 等（56）
民航空乘人力资源的培训与激励机制研究 李曾（58）
新时期土地专项规划工作面临的挑战及转型发展策略 刘莎（60）
基于广西国企投资项目管理现状分析及对策研究 林国俊（62）
建筑施工用水的节水措施的初步研究 饶新 等（64）
重庆市朝天门批发企业搬迁意愿及影响因素研究 李晟宁 等（66）
南京市仙林地区裂隙岩溶水资源问题研究 贾淑彬（68）
高速公路桥梁施工安全管理问题及对策 李刚亮（70）
从管理经济学角度看“互联网+”时代下零售企业定价策略 黄朝（72）
从环保角度分析埕海油田油气生产风险管理 张超 等（74）
基于危险源管理的装配式建筑施工安全管理模型研究 陈海军 等（76）
村镇污水处理难点分析与思考 孙梅（78）
高速公路施工中二次经营实施分析 肖勃（80）
融资+EPC总承包模式下全过程造价控制设计阶段关键性控制研究

钟磊（82）
利用会计政策变更进行盈余管理问题研究 齐玉（85）
EPC模式下装配式建筑施工阶段风险研究 王妮菲 等（88）
国土空间规划协会创新发展模式研究 王明旭 等（92）
组织开发在企业持续发展中的作用 杨双 等（94）
我国房地产业对银行业的风险溢出效应研究 杨娟妮 等（96）
新型城镇化视角下“互联网+”智慧农业绿色产业融合体系路径创新

李想（101）
灰色关联度分析法在综合绩效评价中的应用 郭肖君（104）
城市创新生态系统测度和战略选择 杨绍波 等（108）
镇江市全装修住宅工程存在的问题和对策 吴亮 等（111）
大数据背景下纳税信用建设研究 孙作林（113）
试析如何做好钻井队计量管理工作 张春霞（115）
地下人行通道和出入口工程概算突破估算原因分析 张星海（117）
建筑工程项目施工阶段成本控制问题及对策研究 柳强（119）
浅谈工程建设社会成本中的伦理问题 张春生 等（121）
基于“互联网+”思维下省级烟草商业集团财务管理模式改革
方向的浅思 李萌 等（123）

高校志愿者参与志愿服务研究 赵雅楠 等（126）

价值工程
2020 年 4 月中旬刊（总第 559 期 /第 39 卷）

1982 年创刊 2020 年 4 月 18 日出版

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等 教育学会 价值工程 分会

封面刊名题字: 袁宝华

—————————————————————————————————————————

主管单位:
河北省科学技术协会

主办单位:
河北省技术经济管理现代化研究会

—————————————————————————————————————————
总 顾 问: 管在源

总 编: 高志彪

总 编 室: 师瑞

电 话: 0311-87024742
—————————————————————————————————————————
编 辑 部: 马慧霞

刘英禄

电 话: 0311-83020178
0311-83036626

传 真: 0311-87024742
投稿信箱: vezzsbjb@163.com
网 址: www.vezzs.com
责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红

—————————————————————————————————————————

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311
国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N
国内邮发代号: 18-2
国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

印 刷: 廊坊市长岭印刷厂

—————————————————————————————————————————
编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄槐安西路 88号
邮 编: 050091
国内定价: 30.00元人民币

海外定价: 30.00美元

会刊

·Ⅰ·



周至县楼观镇周一村红心猕猴桃产业科技扶贫对策研究
何博（128）

* 价值链·供应链 *
基于 DEA模型的集群式供应链绩效评价及其优化 李星星（130）
众包模式的风险分析 吕能芳（132）
互联网供应链金融业务开展障碍因素及应对策略研究

孔垂琳 等（135）
渝黔铁路通道现状问题及对策研究 潘祥 等（140）

* 功能载体创新 *
ZB45型硬盒包装机内衬纸摆臂自动切换装置的研制与应用

郭志琨 等（143）
沿空切顶自成巷无煤柱开采支护技术研究 李刚（146）
浅谈预应力梁板预制过程施工质量控制 李苗（149）
邻近京沪高铁基坑开挖防护技术 程义强（151）
价值工程在污水深度处理工艺方案选择中的应用

付敏超 等（154）
铁路隧道上跨高速公路隧道段施工 蒋才华（156）
浅谈土钉墙基坑支护控制 刘超（160）
预应力技术在桥梁工程施工中的应用探究 玄龙德（163）
道路桥梁下部结构中施工技术要点的分析 王文涛（165）
浅谈混凝土质量影响因素及控制 黄康文（167）
四氯化钛生产工艺及废气的处理 普正春（169）
大型耙吸式挖泥船精挖施工工艺在航道工程中的应用研究

龙真健（171）
MIDAS/Civil在大悬臂倒 T形盖梁支架验收中的应用

邹海军（173）
浅析锚杆框架梁施工技术 刘红军（175）
加气混凝土砌块填充墙施工质量监理 马俊（177）
磷石膏抹灰技术在房屋建筑中的应用 潘鑫（179）
浅析马来西亚民都鲁海上详勘方法及技术措施 王彦辉（181）
采掘机械截割装置设计及检测技术研究进展 张梦奇（183）
冻结法施工在商合杭高铁邻近铁路既有线施工条件下的应用

刘燕明（188）
对高水位深砂层基坑支护及降水施工技术的探讨 张小卫（191）
装配式预应力混凝土连续箱梁桥梁施工技术 翟大卫（194）
浅谈普铁线路道岔打磨技术 李瑞（196）
水利工程粘土心墙堆石料坝施工质量控制浅谈 刘星宇（198）
埕海油田注水泵工作可靠性分析 魏峥 等（200）
浅谈灯泡贯流式机组轴瓦的刮研 解志强（202）
浅谈城市轨道整体道床轨枕歪斜病害预防措施 王涛（204）
船舶柴油机活塞的热疲劳强度研究 黄献（207）
城市地铁双护盾 TBM穿越不良地质技术 罗长征（209）
复杂环境大挑臂盖梁型钢焊接托架全悬挑施工技术

刘青桦（211）
胎体 PDC钻头模具激光快速成型技术 夏鹏程（214）

* 价值应用 *
生活污水生物脱氮技术影响因素研究 吴新年 等（215）
浅析船舶自动识别系统在 VTS的应用 张跃进（217）
基于硫纳米材料化学发光检测药物分析方法研究 王芳 等（219）

基于改进 Logit模型的昌赣通道客流分担率预测
艾瑶 等（221）

信息化管理在工程监理项目中的应用 李丽娥（223）
投资性房地产会计核算的探究 周丹婷（225）
地质勘探设备对于推进地质找矿工作的积极作用

李建兵（227）
国内外船舶压载水处理技术现状分析 陈华（229）
基于大数据视角的电子商务产业发展研究 候春俊（231）
冗余技术在 PLC控制系统可靠性提高中的应用 张帆 等（233）
三步法熔化和反射炉熔化对比 霍振军 等（235）
基于 PPP模式的农村基础设施建设投资策略研究

马忠民 等（237）
浅谈现金流量分析在项目投资评价中的应用

李福涛（239）
试析航海技术的发展及面临的挑战 闫萌（241）
装配式技术在建筑工程计量与计价中的应用研究

李林（243）
绿色建筑设计理念应用分析研究 吴贝 等（246）
装配式建筑行业市场现状与市场需求分析 葛贝德 等（248）
并联机器人刚度与静力学相关研究 相铁武（250）
机械设计制造中机电一体化的应用研究 刘亮（252）
基于 GIS的城市绿地可达性分析系统 许新悦 等（254）
OEC模式在高校图书馆管理中的应用 李玉洁（256）
结合某工程分析 BIM技术在绿色建筑中的设计应用

庞月美（258）
基于 BIM的装配式建筑施工应用管理模式探究

陈晓飞（260）
基于 PLC的轮机模拟器主机遥控系统的设计与实现分析

曾洛军（262）
SQ31X型切丝机组合式金刚石安装架的设计及应用

姚本涛 等（264）
聚氯乙烯绝缘电线绝缘厚度测量不确定度评定 田战玲（266）
基于 MATLAB GUI长距离带式输送机平面转弯设计计算
软件开发 曲高飞（268）

聚羧酸系减水剂对初凝时间及保塑性能的影响
杨欢园 等（271）

共沉淀富集氢化物发生-原子荧光光谱法同时测定天麻中硒和锗
张花 等（273）

循环加卸载下尾砂胶结充填体力学参数变化特征的试验
研究与分析 邹尤森 等（276）

当前高校实验室的常见问题及创新思考 吴钢（280）
关于破冰船技术及集中破冰方法的研究 陶奇森（282）

* 工业工程 *
基于 SLP的采掘装备壳体车间布局优化研究 李建华 等（284）
车间调度问题的特点与指标分析 罗哲 等（289）

* 理论综述 *
品牌价值评估方法研究综述 张钰 等（291）
文化产业背景下传统草木染工艺的活化开发研究 郑晓（293）
鄂北地区水资源配置工程建筑环境规划 宾贝丽（295）
上级发展性反馈的研究述评与展望 薛娜（297）

郑重声明
1、本刊所刊载内容未经书面许可，任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制，及存储于检索系统，提供给公众或私人使用。

2、来稿在 15个工作日内给予回复录用与否，若未收到回复信息，请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3个月内，未录用者可自行处理。

请勿一稿多投，不涉及保密、署名无争议，请作者自留底稿，恕不退稿。

3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权，不同意删修的稿件请在来稿中声明。

4、本刊已许可相关期刊网站以数字化方式复制、汇编、发行、信息网络传播本刊全文。本刊支付的稿酬（或稿酬与作品审稿费、与作品样刊费相抵）已

包含相关期刊网站著作权使用费，所有署名作者向本刊提交文章发表之行为视为同意上述声明。如有异议，请在投稿时说明，本刊将按作者说明处理。

·Ⅱ·



CONTENTS

Value Engineering
(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982
Vol.39 4.b

(Sum No.559)
Published in Apr.18, 2020 ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

Printed by:
Changling Printing House,Langfang
Distributor:
Shijiazhuang Post Office
Subscriptions:
Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price:
¥30.00
Overseas Single Price:

﹩30.00
Open Publishing

Chief Edior's Department:
Shi Rui
Editor:
Editorial Team of VE
Publisher:
Magazine Publishing House of VE
Address:
No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang
Tel: (0311) 87024742
E-mail:
vezzsbjb@163.com

Inscribed:
Yuan Baohua
General Counsel:
Guan Zaiyuan
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Manager:
Hebei Association for
Science and Technology
Sponser:
Hebei Institute of Technology
Economy and Modern Management

VALUE MANAGEMENT
1 Research on the Value, Difficulties and Countermeasures of Shared Accounting in Financial Management PEI Hua
3 Research on Fine Management of Installation Engineering Cost Based on BIM Technology YUE Jing-feng
5 On Cost Management of Port and Waterway Engineering YANG Qing-xi，et al.
7 Practice Research on Ecological Project Management in Shaanxi Province from PPP Perspective FENG Zhen，et al.
11 Discussion on the Pre-bid Operation Management Ideas of Construction Enterprises under PPP Mode HU Chen
13 The Deficiencies and Feasibility Suggestions in the Construction of Smart City in China MO Han-lin
15 Discussion on Effectiveness and Improvement Measures of Enterprise Safety Management FU Ning
17 Construction Experience of Water Quality Automatic Monitoring Station in Hebei Province WANG Shuo，et al.
19 Analysis of Land Value Capture Concept and Its Mechanism Construction RUAN Yu-chao，et al.
22 Research on the Development Strategy of Rural Residential Prefabricated Buildings in Guanzhong Area of Shaanxi LEI Jun-hua
25 An Analysis of the Status Quo of the Application of Management Accounting in Small and Medium-sized Enterprises

ZHANG Yue，et al.
27 Discussion on Construction and Management Mode of Village Drinking Water Safety Engineering QU Jun-gang，et al.
29 On the Construction of Urban Design Management System in Zhongshan City REN Tian-man
32 Research on the Innovation of Industrial Organization Structure Based on the Construction of Value Network YUAN Yuan，et al.
35 Analysis of 3S Technology in Land Use Planning and Management CAO Yu-qin
37 On the Experience of Project Cost Management LIAO Lun-hui
39 Research on Project Management of Overseas Power Transmission and Transformation Project LIU Ban，et al.
41 Research on WBS-based Valuation of Fabricated Concrete Project List SU Jin-li，et al.
43 Problems and Countermeasures of Municipal Facilities Management in Super-large Cities HU Jian-liang
46 Comparative Analysis of the Transformation of Scientific and Technological Achievements in Jiangsu Province

ZHAO Hong-mei，et al.
50 The Investigation of the Present Status and Prospect Analysis of Energy Utilization of Straw in Northeast China WANG Jiao-jiao
52 Research on Construction of Comprehensive Transportation System in Dongying City HAO Xiu-guo
54 Key Points and Rational Suggestions for Construction Safety Supervision and Inspection LU Ying-hui
56 Analysis and Research on Economic Benefit Risk of Urban Comprehensive Development Project WANG Da，et al.
58 Research on Human Resources Training and Incentive Mechanism of Civil Aviation Flight Attendants LI Zeng
60 The Challenges Faced by the Special Land Planning Work in the New Period and the Transformation and Development Strategies

LIU Sha
62 Analysis of Status and Countermeasures of Investment Project Management Based on Guangxi State-owned Enterprise LIN Guo-jun
64 Preliminary Study on Water-saving Measures for Construction Water RAO Xin，et al.
66 Research on Relocation Willingness and Influencing Factors of Chaotianmen Wholesale Enterprises in Chongqing

LI Sheng-ning，et al.
68 Study on Karst Water Resources in Xianlin Area, Nanjing JIA Shu-bin
70 Problems and Countermeasures of Highway Bridge Construction Safety Management LI Gang-liang
72 The Pricing Strategy of Retail Enterprises in the "Internet+" Era from the Perspective of Management Economics HUANG Zhao
74 Analysis of the Risk Management of Oil and Gas Production in Chenghai Oilfield from the Perspective of Environmental Protection

ZHANG Chao，et al.
76 Research on Safety Management Model of Assembled Building Construction Based on Hazard Source Management

CHEN Hai-jun，et al.
·Ⅲ·



78 Analysis and Thinking of Difficulties in Sewage Treatment in Villages and Towns SUN Mei
80 Analysis of the Implementation of Secondary Operation in Highway Construction XIAO Bo
82 Research on Key Control in the Design Phase of the Whole Process Cost Control under the Financing+EPC General Contract Mode

ZHONG Lei
85 An Empirical Study on the Relationship between Accounting Policies and Earnings Management QI Yu
88 Study on the Risk in the Construction Stage of Assembly Building under EPC Mode WANG Ni-fei，et al.
92 Research on the Innovation and Development Model of the Land and Space Planning Association WANG Ming-xu，et al.
94 The Role of Organization Development in the Sustainable Development of Enterprises YANG Shuang，et al.
96 Research on Risk Spillover Effects of Real Estate Industry on Banking Industry in China YANG Juan-ni，et al.
101 Path Innovation of "Internet +" Smart Agriculture Green Industry Integration System from the Perspective of New Urbanization

LI Xiang
104 Application of Grey Relational Analysis in Comprehensive Performance Evaluation GUO Xiao-jun
108 Measurement and Strategic Choice of Urban Innovation Ecosystem YANG Shao-bo，et al.
111 Problems and Countermeasures of Full-decoration Housing Project in Zhenjiang City WU Liang，et al.
113 Research on Tax Credit Construction under the Background of Big Data SUN Zuo-lin
115 Analysis on How to Do Well the Measurement Management Work of Drilling Team ZHANG Chun-xia
117 Analysis of Reasons for Budget Exceeding Estimate in Underground Pedestrian Passage and Entrance and Exit Engineering

ZHANG Xing-hai
119 Cost Control Problem and Countermeasure Research in the Construction Phase of Construction Project LIU Qiang
121 On the Ethical Problems of Social Cost in Engineering Construction ZHANG Chun-sheng，et al.
123 Thoughts on the Reform of Financial Management Model of Provincial Tobacco Commercial Groups Based on the
"Internet+" Thinking LI Meng，et al.

126 Research on University Volunteers' Participation in Volunteer Service ZHAO Ya-nan，et al.
128 Research on Technology Poverty Alleviation Strategy of Red Kiwi Industry in Zhouyi Village, Louguan Town, Zhouzhi County

HE Bo
VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

130 Cluster Supply Chain Performance Evaluation and Optimization based on DEA Model LI Xing-xing
132 Risk Analysis of Crowdsourcing Mode LV Neng-fang
135 Research on Obstacles and Coping Strategies of Online Supply Chain Financial Business Development KONG Chui-lin，et al.
140 The Current Problem and Countermeasure Research of Chongqing-Guizhou Railway Corridor PAN Xiang，et al.

FUNCTION CARRIER INNOVATION
143 Development and Application of Lining Paper Swing Arm Automatic Switching Device in ZB45 Hard Box Packaging Machine

GUO Zhi-kun，et al.
146 Research on the Technology of Coal-free Pillar Mining and Supporting along the Empty Cut Top LI Gang
149 On Construction Quality Control of Prefabrication of Prestressed Beam and Slab LI Miao
151 Excavation and Protection Technology of Foundation Pit Adjacent to Beijing-Shanghai High-speed Railway CHENG Yi-qiang
154 The Selection of Advanced Sewage Treatment Based on Value Engineering FU Min-chao，et al.
156 Tunnel Section Construction of Railway Tunnel Spanning over Expressway JIANG Cai-hua
160 Research on Support Control of the Foundation Pit of Soil Nail Wall LIU Chao
163 Research on Application of Prestress Technology in Bridge Engineering Construction XUAN Long-de
165 Analysis of Key Points of Construction Technology in Road Bridge Substructure WANG Wen-tao
167 On the Influencing Factors of Concrete Quality and Control Measures HUANG Kang-wen
169 Titanium Tetrachloride Production Process and Waste Gas Treatment PU Zheng-chun
171 Research on the Application of Precision Digging Construction Technology of Large Rake Suction Dredger in Waterway Engineering

LONG Zhen-jian
173 Application of MIDAS/Civil in Acceptance of Large Cantilever Inverted T-shaped Cover Beam Bracket ZOU Hai-jun
175 On the Construction Technology of Anchor Frame Beam LIU Hong-jun
177 Construction Quality Supervision of Aerated Concrete Block Filling Wall MA Jun
179 Application of Phosphogypsum Plastering Technology in House Construction PAN Xin
181 Analysis of the Offshore Detailed Survey Methods and Technical Measures for Bintulu, Malaysia WANG Yan-hui
183 Research Progress on Design and Detection Technology of Cutting Device for Mining Machinery ZHANG Meng-qi
188 Application of Freezing Method under the Condition of Shangqiu-Hefei-Hangzhou High-speed Railway Construction
Adjacent to Existing Railway Lines LIU Yan-ming

191 Discussion on Construction Technology of Foundation Pit Support and Dewatering in High Water Level Deep Sand Layer
ZHANG Xiao-wei

194 Construction Technology of Prefabricated Prestressed Concrete Continuous Box Girder Bridge ZHAI Da-wei
196 Discussion on the Grinding Technology of Turnouts on the General Railway LI Rui

·Ⅳ·



·Ⅴ·

198 On the Construction Quality Control of Clay Core Wall Stone Dam in Water Conservancy Project LIU Xing-yu
200 Analysis of Working Reliability of Water Injection Pump in Chenghai Oilfield WEI Zheng，et al.
202 Talking about the Scraping Research of the Bearing of the Bulb Tubular Tubine Generator Unit XIE Zhi-Qiang
204 On the Preventive Measures for the Skewness of the Sleepers on the Integral Track Bed of Urban Rail WANG Tao
207 Research on Thermal Fatigue Strength of Marine Diesel Piston HUANG Xian
209 Technology of Urban Subway Double Shield TBM Crossing Bad Geology LUO Chang-zheng
211 Full Cantilever Construction Technology of Large Suspend Coping Steel Welding Bracket in Complex Environment

LIU Qing-hua
214 The Laser Rapid Prototyping Technology of Matrix PDC Bits Mould XIA Peng-cheng

VALUE APPLICATION
215 Study on Influencing Factors of Biological Nitrogen Removal Technology in Domestic Sewage WU Xin-nian，et al.
217 Analysis of the Application of Ship Automatic Identification System in VTS ZHANG Yue-jin
219 Study on Drug Analysis Methods Based on Chemiluminescence Detection of Sulfur Nanomaterials WANG Fang，et al.
221 Prediction of Passenger Flow Sharing Rate of Chang-Gan Corridor Based on Improved Logit Model AI Yao，et al.
223 Application of Informatization Management in Engineering Supervision Project LI Li-e
225 Research on the Accounting of Investment Real Estate ZHOU Dan-ting
227 The Positive Role of Geological Exploration Equipment in Promoting Geological Prospecting Work LI Jian-bing
229 Analysis on the Status of Ship Ballast Water Treatment Technology at Home and Abroad CHEN Hua
231 Research on the Development of E-commerce Industry from the Perspective of Big Data HOU Chun-jun
233 Application of Redundancy Technology in Reliability Improvement of PLC Control System ZHANG Fan，et al.
235 Comparison of Three-step Melting and Reverberatory Furnace Melting HUO Zhen-jun，et al.
237 Research on Investment Strategy of Rural Infrastructure Construction Based on PPP Mode MA Zhong-min，et al.
239 On the Application of Cash Flow Analysis in Project Investment Evaluation LI Fu-tao
241 An Analysis of the Development and Challenges of Navigation Technology YAN Meng
243 Research on the Application of Prefabricated Technology in Construction Engineering Measurement and Pricing LI Lin
246 Analysis and Research on the Application of Green Building Design Concept WU Bei，et al.
248 Analysis of Market Status and Market Demand for Prefabricated Construction Industry GE Bei-de，et al.
250 Research on Correlation between Stiffness and Statics of Parallel Robot XIANG Tie-wu
252 Applied Research on Mechatronics in Mechanical Design and Manufacturing LIU Liang
254 Accessibility Analysis System of Urban Green Space Based on GIS XU Xin-yue，et al.
256 Application of OEC Model in University Library Management LI Yu-jie
258 Analysis of the Design and Application of BIM Technology in Green Building Combined with a Project PANG Yue-mei
260 Research on Application Management Model of Prefabricated Building Construction Based on BIM CHEN Xiao-fei
262 Design and Realization Analysis of PLC-based Remote Control System of Marine Engine Simulator ZENG Luo-jun
264 Design and Application of SQ31X Type Wire Cutter Combined Diamond Mount YAO Ben-tao，et al.
266 Uncertainty Evaluation of Insulation Thickness of PVC Insulated Wire TIAN Zhan-ling
268 Development of Design and Calculation Software for Plane Turning of Long Distance Belt Conveyor Based on MATLAB GUI

QU Gao-fei
271 Effect of Polycarboxylic Acid Water Reducer on Initial Setting Time and Plastic Retention Performance YANG Huan-yuan，et al.
273 Simultaneous Determination of Selenium and Germanium in Gastrodia Elata by Co-precipitation Enrichment Hydride
Generation-Atomic Fluorescence Spectroscopy ZHANG Hua，et al.

276 Experimental Study and Analysis on Variation Characteristics of Mechanical Parameters of Tailings Filled Material under
Cyclic Loading and Unloading ZOU You-sen，et al.

280 Common Problems and Innovative Thoughts of Current Laboratory in Colleges and Universities WU Gang
282 Research on Icebreaker Technology and Concentrated Icebreaking Method TAO Qi-sen

IE
284 Research on Optimization of Mining Equipment Shell Workshop Layout Based on SLP LI Jian-hua，et al.
289 Analysis of Characteristics and Indicators of Workshop Scheduling Problem LUO Zhe，et al.

THEORETICAL REVIEW
291 A Summary of Research on Brand Value Evaluation Methods ZHANG Yu，et al.
293 Research on Activation and Development of Traditional Plant Dyeing Technology under the Background of Cultural Industry

ZHENG Xiao
295 Building Environment Planning of Water Resources Allocation Project in Northern Hubei BIN Bei-li
297 A Review of Supervisor Developmental Feedback Research and Prospects XUE Na


